
Кога фармацевтите ще информират

полицията за съмнителни клиенти? -

интервю на маг.-фарм. Антон Вълев пред

btv

Съгласно споразумение между МВР и Българския фармацевтичен съюз фармацевтите ще подават сигнали в полицията

за съмнителни купувачи.

Анонимността на подателя се гарантира.  

Цялото интервю можете да прочетете ТУК

https://btvnovinite.bg/predavania/tazi-sutrin/koga-farmacevtite-shte-informirat-policijata-za-samnitelni-klienti.html

